
  2022-12-12 

Kommunstyrelsen 

 

Interpellationssvar – gällande Ekerö Centrum 

(Socialdemokraterna) 

 
Förslag till beslut 

Kommunstyrelsens ordförande föreslår kommunfullmäktige att anse interpellationen 

behandlad. 

 
Underlag 
Jag vill börja med att tacka Socialdemokraterna och oppositionsrådet Hanna Svensson för en 
viktig interpellation. Ekerö centrum och dess utveckling har varit en angelägen fråga för 
kommunledningen över de senaste åren och kommer även vara så i fortsättningen.  
 
Att framkomligheten i och runt Ekerö centrum är problematisk kan vi alla instämma i och vi 
ser allvarligt på att detta påverkar Mälaröarnas företagare, kunder och övriga besökare. 
Trafiksituationen i kommunen över lag är en fråga som vi i majoriteten tar på allra största 
allvar, något som även oppositionsrådet bör kunna instämma i. Under de senaste 
månaderna har vi bland annat kallat Trafikverket till kontinuerliga möten där samtliga 
gruppledare varit inbjudna och fått delta i dialogen. 
 
Processen gällande Ekerö centrum har inte förändrats och kommer att fortsätta så som den 
har gjort.  
 
Den kravspecifikation som togs fram under tidigare år och som antogs av kommunstyrelsen 
den 7 september 2021 kommer även fortsättningsvis att gälla. Där har kommunen fastställt 
den småstadsvision för Ekerö Mälarstad som kommer att vara vägledande i vårt framtida 
arbete. 
 
Planeringsenheten kommer att återkomma med en tidsplan om antagandet av detaljplanen 
för Ekerö centrum. 
 
Beslutsunderlag 

- Interpellation till kommunstyrelsens ordförande gällande den fortsatta planeringen 
av Ekerö centrum – KF 2022-11-22  
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Kommunstyrelsens ordförande 


